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Notes -- cal I from Frank Sturgis 6/25/76 

He just ran across a friend of his who used to be an agent, in 
communications, and e he nrevived 11 his mind on something that 
he 11 completely forgot." (He had previously told me that he 
had lost almost alI his notes from his adventures in the 
intelligence business, which explains why he hadn't remembered 
this before.) 

He reminded me he told me that he had been sent to Washington 
by a group of key men in Castro'~ inner circle and told to 
give some secret documemts and lists of names to Hoover, personally. 
(Sturgis didn't tel I me this, but Pedro Diaz-Lanz --the guy who 

· came out with Sturgis and was hSad of Castro's Air Force-- told 
someone the I ist contained the names of Cuban exile double agents. 
At the top of the list, says Diaz-Lanz, was Artime's name.) · 
Sturgis says he never did get to see Hoover but he did see his 
personal secretary. He says he was sent to Hoover directly 
because the insiders didn't trust the American E~bassy. 

He believes the Rockefeller Commission and the Watergate Commission 
has testimony from his about plots agamsst Castro, but he couldn't 
get an OK to assassinate ~*®is Castro because of the Eisenhower 
administration. 

One of the people that Sturgis says he was in touch wi~h here, 
besides ika~ia tbe CIA, was AI Tarabochia. He was in touch 
with Tarabbohia at this particular time, and therefore Tarabochla 
would know of this incident: 

There was a meeting in Cuba bout two, two and half months 
·before the Kennedy assassination. There were a number of 
~lgh-rahking rebel officers Present: ~e Fidel, Raul, Che, 
the chief of G2 (can't remember his name), a man who was called 
"EI Mexicano," several other people, a woman •.. and Jack Ruby. 

~he meeting was In Havana. One of the rebel officers present was 
ja half-brother wl<! of a Cuban exile I ivinq in t~iami. After the 
JFK assassination, the officer sent a letter to his· half brother 
telling of the meeting, the discussion to assassinate JFK and 
the presencd of Jack Ruby. He smuggled the letter out, probably 
thhough Mexico. 

The deal was that Castro would supply Ruby with a flow of drugs . 
. Ruby would get the money to buy the drugs by being given the 
winning number in the bolito drawing. That's how Ruby would be 
paid off .. 

ii.V/hen Cuban exile got letter some CIA agents found out about it, but 
~before they could get it from him, he made contact with the FBI here 
in Miami and he turned over the letter to agents from the Miami FBI 
office. They advised him that it was a very delicate situation and 
not tel I anyone about it. 
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Sturgis doesn't know name of Cuban exile, but he worked in a factory 
in Miami or Hialeah. He's going to try to find out, he's checking 
on it now. 

The friend he ran Into, the guy with the Company, was the one who 
told hlm Tarabochla had this information. 

Sturgis says the background is this: Ruby had gone to Cuba many 
times and while he was there he was trying to get some action 
because "McWillie was a friend of his, as you know." (NOTE: In 
interview with Canfield in Coup d'tat, Sturgis has a tough time 
remembering who Mc\'/illie is-:-f"Page 243). This is where Ruby 
probably thought~ up the idea of making a deal with Castro. 
11We all know he had criminal connections.rr There should be 

.. ,'some record of his trip through the American Embassy in 
Mexico City of his trip to Cuba through there. "But this could 
have been a secret *K~ trip he went on, mn the other hand. if 
he was involved ll!:IR in an assassination." 

He doesn't know how long after the assassination the Cuban exile 
got the letter from his half-brother. (It probably came via Mexico) 
Sturgis: "This man here like to had a shit hemorrhage." 
(Coincidence?: From Robert Morrow's Betrayal: "Not to be vulgar," 
I thought aloud, "but he'll have a shit hemorrhage. 11 Morrow was 
speaking of Castro's reaction to his counterf@et operation.) 

(I asked him about Crile's piece in the Wash. Pos·t- re the Castro­
Trafficante relationship) 

Sturgis says that's news to him. But he d~esn't believe it 
because Castro kicked out the mob and Lansky and Trafficante 
lost their casinos. "I told Santos one day, I said, 'Santos, 

11 just teixB left a meeting with Castro and he ordered me to 
·c I o s e dow n t h e c a s I no s f o r I 0 d a y s . " A n d h e d i d . S t u r g i s w a s 
put in charge of casinos for a while by 6astro. 

Sturgis bel laves if that was the case, that would make Aleman an 
~gent for Castro also. But if he did make contact with Trafficante 
~twas through Rolando Martinez, because he knew Trafficante 
very well, he used to work for the Havana Hi I ton, so he knows 
all :k12 the mob people, "He knows them as well as I do. 11 

Aleman and Martinez are ~HX¥~*~ very close friends. 

Barker got fired from the CIA because of his connections with the 
racket people. 



.. 
Sturgis - 6/30/~6 - tate! 

--says Tarabochia should remember Castro-Ruby incident because 
11 1 know theC!A agent, or former agent, who told him about it. 11 

-thinks the woman he mentioned as being at the meeting was Tanya, 
Che's secretary who was ki lied wifuffr him in Bolivia .. 

-also trying to get name of Cuban exile in Miami who received 
the letter 

--his ex-CIA friend spoke to Tarabochia about it at the time and 
perhaps Tarabochla wk should have it on recoFd .•. 
... it should also9 be part of the FBI fifes in Washington, along 
with the original letter ... 

-CIA should have a report in too, nvJe sent the report in.n *** 
--re Cellula Fantasma: (Was that Company operation or Naval 
Intelligence operation?), "No, Company operation.n The people 
who were involved, in that were Dr. ·Louis Conte-Aquerra (sp?); 
he asked my assistance and l went to see my CO, who was 
Sam Jenis. Conte-Aquerra was associated with the Company and 
they came to me because they knew I was about the R only one 
who could do successful air operations. So they asked me 
if I would do a series of five air operations and l said, certainly, 
I would ... 

(re I heard of the relationship w* of Ju~io lobo and his 
anti-Castro activity. I understand Bi II AttWOOd '-'lent down 
to interview him and ... 

'''.'loll, Bi II 1•1as with the Company. No, wait a minute, v1ait 
a m i n u t e . . A t h1 o o d , At two o d . . . l t o r g e t . . . I t h i n k h e w il s vi i t h 
the Company ... l'm not sure offhand ... ! didn't know all the agents." 

(\'lasnft it Rojas in charge of Cellula Fantasma?> Conte-fl.querra 
was the big man on it. He's the one who arranged for the 
financing tor the people thilit I would do the operation for ... 
As a m a t t e r o f f a c t , I "' e n t o n t h r e e o f t h em my s e I t . . l · co u I d n 1 t · 
~et the Cubans to do it so I used Americans. One of the pl~ots 
.. vi a s R i I I J o h n so n . . ) 

(\'ihat l'las Rojas' role?) I didn't fool around with.Rojas. You know, 
there was a movement within CIA which told Conte-Aquerra that he 
was going to be a big official In the new government. And many of 
the agents who wore also going to get positions went along with 
the idea that Conte Aquerra would be the president of the new Cuba. 
And he was being financed through his own CIA contacts to do a 
series of these onerations 

( H o 1tl doe s L o b o f i t i n ? ) ~·I e I I , J u I i o g a v e m o n e y . He w a s \'I o r k i n g 
also with CIA. He was giving money which he was taking off income 
tax and so tor-th. This vias the \vay what you'd cal I ··washiggn money. 
This is how CIA would wash money through different Cuban business 
people--and American businessmen--which wouldn't lead directly 
to. the CIA. Jut io Lobo was one of the people. 
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<Were you dealing with him much?) Well, worked with him, but 
I wasn't dealing directly with him because he wasn't connected 
with~ the E people I was associated with. He was more with 
the economic section, you know, that certain officials dealt with. 

(You met him here in Miami or Havana?) In Havana. But I didn't 
have any~ dealings with him because, you know, certain people 
worked with certain peoole. !twas the thing that you call 
compartmentatlon, you know, · 

They dealt with di~ferent people in different ways. Juit I ike 
Ton)! Verona. He was a CIA agent. He not on I y was one of the 
leaders, he was an agent per se. And even today Manalo Artime 
is sti II .an agent. He wasn't then but he is today. He's sti II 
with them. You know he was the civi I toordinator between the 
Revolutionary Junta and the Bay of Pigs ••• 

(mentioned Gerald Shamma and her Artime story) Heh heh bbh, she 
told you that story, eh. I wish she hadn't told you that srorory, 
heh heh heh. 

Artime: "When he came back from Cuba, they made him a businessman, 
they made him a very wealthy man. I think he's got a little 
problem with Semoza now, but he was working closely with him. 

**But if you're with the right people they don't give a shit 
what you did, as long as they control you. The CIA got some 
shits of the world working for them. 

The Agency slammed the door on alI four of us when we got 
out of prison. Colby sent orders out to a! I stations not 
to t'lk to us or have any contact with us. Bit it makes no 

*~difference to me, if I need to get to them I go through other 
people .. 

But, hey, that's the name of the game, l guess. When you·get 
Into the big league stuff with the powet6ul people up in Washington 
or Langley, if the wrong group of people are in-control and you're 
not in that league, they can hurt you. And right now the ~rong 

-group is up there. Have been since Colby's been up there. Colby's 
got his own peop I e and l 'm not one of them.'' 

(Looks I ike they're getting ready to hang~ Lucien Conein) Wei I, 
you know, Howard knew him very well. Evldentally, he's been 
involved in some things and they don't want to let it come out. 
Dut there's a lot of shit Colby has been involved in and he comes 
out sme41ing !ike a rose~' Evidentally, he [Conein] is in !inHoii bad 
with the wrong people. Colby cleaned house and put his own people 
in theeea~ and what they do is use people for sacrificial lambs ... 
I i k e t h e y d i d u s i n \.'I a t e r g a t e . . . to t a k e t h e h e a t o f f o f t h em . . 
Howard himself didn't realize that he was used and we in turn 
worked with Howard and they buried a! I of us .. 

·\.' 
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But I ike I told you before, Bennett was the man who really did 
a number on the President. (Bennett of Mullens Co.) And though 
they closed house and withdrew alI the agent that were overseas 
w o r k i n g f o r t he :J: ~~ u I I en s Co , t hey re-o p e n e d a n e w com p a n y 
and had to re-do the agents with the new company ... 
I curious to find out where Bennett is right now. 

(Howard Hughes connection) Oh yeah, they used him. They let 
him make a lot of money. There's sti II a Jot of places down 
here especially that are sti II CIA fronts .•• 

-rememb~red also that Castro's G2 at meeting name wasR 
Romero Va I ez ... 
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-notes--call from Frank Sturgis 7/28/76 -tate! 

-said he wasn't surprised by the Schweiker announcement of 
run n i n g \'I i t h R.e age n : 1

' I t h i n k S c h \v e i k e r ' s us i n g t h i s t h i n g , 
b u t , hey , you can ' t b I a me lit i m , he 1 s a p o I i t i c i an . The t h i n g 
v1orked out beautifully for him.'' Then he asked: "Is he sti II 
officially investigating the JFK thing?" I said, yes, he v1as 
sti I I interested. After a few minutes of inconsequential 
con v e r s a t i o n , h e a s k e d ag a i n : " He y , I e t me a s k yo u s om e t h i n g . 
Are you sti II checking up on the JFK thing? 11 l said, yes, I 
was. Then he said: "I told you about that letter from Cuba, 
didn't l?n 

I said we KH had checked up on it and that we had gotten a 
memo from Tarabochia about it but the memo said nothing about 
Castro, although it did mention a trip to Cuba by Ruby. 
He asked did the reoort mention about the letter that came 
to t h e r e I a t i v e i n ~H am i , h e · s a i d h i s f r i e n d " Sa I v a to r e n [ t he 
former CIA ~,n] told him definitely there was a it letter 
and that ''Bob Ov1yer probably was the man [the FBI agent], because 
he was in charge of the Cuban desk at the Bureau downtown, was 
probably one of the agents who picked up the letter.!! 

I told him that Tarabochia's memo indicated only that Ruby 
went to Cuba, not that he had seen Castro, and that the FBI 
man was James O'Oon~or, not Dwyer. Sturgis asked how w~ got 
a copy of that memo and I told him I didn't know. He implied 
that perhaps it was changed or censured and l said that was 
p o s s i b l e . f o r a I I I k n o \v , he c a u s e I h n d n e v e r s e e n t h e o r i g i n a I . 
He then snid that Ruby could have been to Cuba without people 
knowing it, of course. 

Sturgis then asked ~e if I ~had ever heard of Lyle Stuart. 
I said yes. he's the f!:M book t:d: publisher who has published 
a lot of sensational and controversial books. ''You knov1 he 
supposedly met Oswafd a month before Kennedy was ass~ssinated 
in f··1i<Jmi, accodldlng to a report I'm trying to track down.mn 

There's supposed to be sornetming in the ne~;1spaners in 1·963 before 
K e n n e d y \•I a s k i I I e d a b o u t n s w a I d b e i n g i n M i a m i . S t u r g i s s a i d , a n d 
he is going to the I i brary to check up on that. 

Lyle Stuart, savs Sturgis, was head of the Fair ~lay for Cuba 
Com m i t tee . " I t "' a s i'l I s o r e p o r t e d he vt a s v e r y n r o- C a s t r o a n d 
that Castro ~;;as suoporting hirn financially "Jnd that Lyle 
Stuart was seen with and connected with Oswald. And it was 
reoorted in the papers that Oswald was here a month before 
t h e a s s 0 s s i A <ll t i o n . No \v i t may 21 I I h e b u I I s h i t b u t 1 ' m s t i I I 
<JOing to check it out.' 

S t u r q i s s a i d t h e rna n 1·1 h o to I d h i m t h i s v1 a s a w r i t e r \'l h o 1v a s " p r e tty 
much involved" in the investigation of the assassination. He was 
w i t h h i m I a s t n i g h t ~ a n d t h e g u v s a i d t h a-t L y .~ S t u a r t \•1 o u I d b e t h e 
one to check with. The quy's name is Rob TraPI ins. 
'· I d i d a s k h i 1:1 f i f i t \~ ~ u I d be o I r i g h t f o r him-fo t a I k w i t h yo u • 11 

At this time Sturgis went to get Trai~ins phone number and in the 
b a c kg r o u n d I co u I d h e a r t h e t e I e v i s i on n e w s \'1 h i c h - - co i n c id e n tell I I y \.._~ -
happened just then to annount~ the news of Howard Hunt. filing_ the 
$2-l/2 mi 11 ion I ibel suit aoainst V{eberman & Canfield. '~Did you 
hear that?" Sturgis asked, ]ust to make sure. 

, 50955 Docld:32264840 Page 7 



2 

:'\'/hat Ell is is doing,'' said Sturgis, Pis to file Howard's now 
and then by the RR end of the week or next week he's f iIi ng 
mine. Both Ho1·1ard and myself are using Ellis." [Ellis Rubin, 
local controversial attorney is most known In Miami for his 
publicity ploys anrl long-standing feud with State 1\ttorney (Dade Co.) 
Richard Gerstein.] Sturgis said the suit w~t would be against 
the authors and publisher of Coup D'Etat and against Playboy 
and Hefner and I ater maybe against Dick Gregory ( 11 As soon as-
I dig up enough about him. 11 r said libel suits are tough to 
win. PYeah, but hey, 11 said Sturgis [St. George \-las right: he 
says ''but hey" a lot], even if we get a judgment for a dollar 
it'll stop all the shit about us being involved In the the 
assassination of John F. Kennedy.'' 

He asked if I had a chance to speak with the Cuban who received 
that letter. I said no, I haven't had a chance because as a result 
of his television appearances Wally Weston had come forth with 
his information and I had been busy ·on that. •:1 spoke to 
Vlally Weston tonight," said Sturgis, "and I have a meeting to 
sit down and find out what he can tel I me and so forth." 

Rack on Oswald's meeting with Lyle Stuart, Sturgis said he 
thinks it may have been possible because there was a report that 
he himself had met Oswald in Miami and that could have been very 
possible, what with all the anti-Castro people he met and the 
double-agents, but he himself didn't remember it. But he did 
hear thit Stuart was connected with the Fair Play for Cuba 
Committee and qetting financial assistance from Cuba. ''This 
Bob Tral ins was a friend of his and dislikes the man very mbch. 
but he definitely told me this." 

Switching subjects, I asked him what he knew about operations 
that took place from Cay Sal island. [the Hughes connection.] 
.All he knew, he said, that there was a black Customs official who 
tried to keep people off the island because the CIA used ft as 
a stepping stone, I ike a 1; I i sten i ng post'! off the coast of Cuba. 
He himself didn't have any operations from there. non some of. 
the island close by there we stopped by occasionally for several 

,.. . ·· houE"s, but I kept away from Cay Sal because it was being operated ··). ; 
) ·.·· ~ ... 'r:_y~ o the r p eo p I e , o the r a rouP s • '' [? ? ? ] \v a s i t C I A /o r o the r ope Bator s ?.. · 
,t/ ·'(_-? " T h e y w e r e C I A o p e r a t i o n s • 0 n e t i me 8 a r k e r got a h o I d o f me b e c a u s e · 

· ~ I was doing something, in some operations with Bi I I Johnson which 
I was financing, and Barker got a hold of me and said, 1 ~ey, we're 
doing something very sensitive in that area' and he asked me to 
stop for a while and go into another area.'! [Note: This is obviously 

lconfl icting: Who was SttJrgis working for if not CIA? Here he .became 
very deliberately convoluting and wound up talking about Pinar de Rio. 
operations in Cuba.] 

I a s k e d h i m i f he "'' a s I n v o I v e d i n t h e t r a i n i n g c a rn o i n N e ~" 0 r I e a n s 
wtfuh Gus DeLabarre and Rudo~~h Oa'fvs: "No," he said quickly. ''Not. 
at all. I never knew about any training camp in nallas ••• or 
New Orleans.~' [NOTE: \'JHO SAID ANYTHING ABOUT DALLAS???] 
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I asked him about the guy who was reportedly the head CIA 
man here, Mr. B, or Bender or his supposedly "real'' name, 
Drescher, and ivhat he looked like. I!Qh, I don't know,n he 
said. 11 1 mean I never met him. You've got to understand the 
agents didn't talk to the contract employees, but there would 
just be a telephone system of reporting. The telephones were 
connected by relays so that if the FBI were checking the number 
it would be located in one area but it would just be a relay 
station, so they could never check it down. 11 

Sturgis talked then about Schweiker and the Reagen situation and 
said I thought they would have a tough fight on their hands 

against Ford who, after all, has all the pov1er. 11 1 disagree 
with you," said Sturgis. "I think the power is up there and 
they're advising him what to do. He's being controlled, like 
all Presidents are. Certain power groups control, you know 
what I mean?" 

me changed the subject and mentioned he had been out in Cal lfornla 
I a s t we e k . H e s a i d h e w a s l n v I t e d o u t by C h u c k A s h 'm a n [ a f o r me r 
Miamian who has a radio or TV talk show out there an~ has 
wtitten some exploitation books about the Mafia and the CIA]. 
Sturgis said he has ~r Fraley (author of "The Untouchables") 
who wants to do the story of his I lfe. [Fraley's latest book 
is on Jimmy Hoffa]. 

He said he has been trying to ge~ a hold of his ex-agent friend 
(Salvatore> who told him about the Ruby in Havana story to get 
more information but the guy is in the Oomican P.epublic for 
the week. 

\ 

Sturgis then asked If It were possible to get a copy of the 
Tarabochla memo and I said I would check on that with my office. 

The conversation got back on the Clf'.: "Tee CIA. is very funny, 11 he 
said. nThey do things right up to a point and then they turn, right 
ar o u n d an d s c r e w v o u . f) e p en d i n g w hat t he i r r o I i c y i s ; I f they 

·want to change it they 1 I I change it and bury your ass too. In 
l h e I a s t f e w y e a r s t h c y 1 v e h a d t h e i r ow n i n t e r n a 1., p o we r 5 t r u g g I e 
and in that strugg I e a I ot of peoo I e wlo! get hurt 'who are decent 
p eo p I e • L i k e i f I f a v o r H o "' a r d H u n t a n d h i s b o s 5 g e t s ~r1 h a c k e d o u t , 
t h e n e v e r v b o d y do v1 n t h e I i n e g o e s . T h a t co u I d g o i n to h u n d r e d s o r 
co u p I e t h o u s a n d p eo p I e . J u s t I i k e \·J h e n He I m s I e f t . I to I d yo u 
-r h a t ~I i x o n \v a n t e d some f i I e s f rom He I m s a n d He I m s v1 o u I d n 1 t g i v e 
it to him, so the President fired him. Now I'm assuming, from 
my discussions v1ith certain CIA officials fired now. ·the files 
he wanted DBrtained to the Bay of Pigs and also the JFK assassination. 
And Helms didn't to turn them over. He was scared that if he 
turned It over to the President, that Ha I deman and Er I i chman 
.,., o u I d h a v e u s e d i t f o r D o I i t i c a I rea so n s . A n d a f t e r He I m s w a s 
fired McCord turned RaH around and said, 'If Helms goes, alI the 
t r e e s i n t h e f o r e s t w i I I f a I I ! ' T h a t ' s \v h y ~k Co r rl b I e w t h e 
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vthistle on the President. \'!ell, you know who Deep Throat was, 
don't you? I think Helms ordered Bennett to bury Nixon. 
Deep Throat was proh~bly several guys, but the main man was 
Bennett, the CIA man. Unfortunately poor Howard got sucked 
Into this thing, I don't think he even knew anything about it. 
And Bennett \'las his boss, both at the Mullen company and, 
I suspect, his CIA chief also. Oh yeah, I believe certain 
CIA officials, Helms the major one, set up Nixon to be caught. 
And the company's hot at me because I told all this to the 
Rockefeller and the Senate Watergate committees. But fuck'em, 
they screwed me enough all these years. Maybe Schwei ker wi II 
get to be the Vice ~resident and I 1 I I get him to get me 
into CIA and I'll clean that place up myself ••• 11 

And on that note .•.. 

### 

mt 50~55 Docld.: 3226.4840 Page 10 



·-~- r 

-Notes -- cal I from Frank Sturgis w/ Ed Kelser.B/2/76 tate! 

Says he's at a friend's house and this friend just came back 
from Israel. He was in one of the biq notorious prisons over 

there, Romley (sp?) prison outside Tel Aviv, the top security 
prison where a! I the major cap*ured terrorists are locked uo .• 
.. . his friend is very much in with ~he American Jew~ in this 
area and he had gone to Israel with the Idea of trying to 
help Israel as an undercover agent, to help infiltrate the 
PL6. He did that and came back with a lot of informa~ion. 
Sturgis told him he would try to g&t someone to talk with 
him because he feels there is much Information his fr•end 
has that our government should be~are of, since he made 
friends and has a lot of connections now with the terrorist 
leaders in prison. He put himself in prison with the knowledge 
of Israeli lntellengence. 

11 This guy has worked for me in the past and he's worked as 
an undercover agent for several federal agencies. He used to 
be with the French Foreign Legion, the guy is really a hot-shot 
guy.,, 

--Name is Edwin Keiser . Sturgis said he thought I might find 
this guy's story of interest. n\'.Jhether It can be of any help 
to you or Schweiker, t don't knww. f"..fter all, your boy is 
r u n n i n g f o r p o I i t i c s no"' . n 

I said t didn't know whether Schweiker would be interested in 
that information since it's really' outside our subject area. 
'You never can tell," said Sturgis, "you know how politicians 
are. If they think there's a I lttle bit of something that they 
might be able to use and Schwelker, I don't know what M kind of 
rell9ious background he's got but that sounds Jewish anyway.'' 

I said I wasn't interested in the political asrects of any kind 
of int-elligence information and I didn't think Schwiker was either. 
'"Well .• why don't you just say he! lo to mv friend here anyway,." 
said Sturgis. "He's got an Interesting backga:round, I've known-him 
for a number of years and he's good to know.·· 
1 ~ He ! I _, F r a n k , 1

' I s a i d , " i s n 1 t t h e r e a n y b o d y yo u do n ' t k n o ~'' ? rr 

~Sturgis laughed and said, nvlell, there \vere some peop,l.e I swear I 
didn't know and I'd like to keep it that way. Ha, 'ha, ha, you know, 
one •O f those t h i n g s . " 

Ed Keiser got on the phone and said that his problem was that the 
'i\mR·-;:::rca-n--Embassy in Israel, specifically the vice consul (whose 
··naMe is John Adams and who is, in fact, chief of the Cl·fl. station), 
to I d h i m --t"hat-w hen· h e , K e i s e r , r e t ur n e d to t h e II . S . h e w o u I d b e 
in touch with certain people and now he found that no one wants 
to talk with him. because technically he's under arrest for having 
!~ft this country with a iRsfe falsified passport. 

He says he had lost his citizenship back in the mid-50's, without 
his knowledge of losing it, when hte he joined the RRRR French 
Foreign Legion. He says it was taken away without a hearing or trial 
and he has since found out that shouldn't have been done. He says, 
however, he has never stopped fighting Communlsh and he has beep 
~ut of the country several times since then on false passports. · 
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This last time he went to Israel he went on a forged passport and 
after a month and a half he gave himself up and agreed to work 
undercover in the prison for the Israeli government. He was 
in Romley prison for five and a half months, Including with 
the 43 people they wanted to exchange on the hijacking program 
in Uganda. all the top-ranking terrorists. He :kel'i left in 

·good standing with these terrorists, including the six Jews 
and 30 Arabs who had plotted to take over the Israel I government 
who had come in out of Syria. 

He dame back to the U.S. to be prosecuted, paroled to this 
country .by the Israeli government an an is lsraell. 
n1 brought back quite a bit of information with me,n he said. 
For instance, he said, he was in prison with an American whose 
father is a very big man in the California movie business .. The 
son was arrested for smuggling a half a ton of hashish, and 
his family is dealing heavily here in the States and in South 
America with cocaine and other drugs ••• 

The Federal agents he's iK¥ tried to talk with said they 
can't talk with him because he's under arrest ~H~ (for false 
use of a passport) and his case Is not resolved. 

"It's really stupid,'! he says. "I'm carrying information around 
VJith me, I supposed to be in contact with Intel I igence over there 
a n d c a r r y o n w i t h w h at I ,., a s do i n g , _a n d l c a n ' t e ""' n t a.ll l·ri t h 
r_eop I e in my ov1n courlrrlr rv to see if they want me to con tin~ .. ~....-

He was arrested by FBI here after he arrived at Kennedy airport, 
after being deported by Israel. They put a $25,000 bond on i him 
in New York and another $25,000 bond in Miami. They~ brought him 
here for prosecution because here's where he falsified the passport. 

He sa'j3S he was a I so subpodlnaed to \'latergate when Frank 1t1as involved 
and1he brought up information that could have really helped Frank, 
the information was taken but nothing was done. nit was really a sad 
t h i n g , '' h e s a i d • '; I t h i n k i t \•1 a s J u s t u s e d p o I i t i c a f I y . ·1 h a d a ge n t s 
in Cuba that were comi nq out of Havana v1ho were vli IIi ng to come he·re 
a n d t e s t i f y , b u t t he S e n a i· e w o u I d n 1 t s e n d a P f:W o r/ co u I d n 1 t g e t 
authorization to pick '!'hem up. This all went to Howard Baker and 
his assistant Liebengood and they didn't do anything. I have but 
one life to live and I'll give it to my country, but l felt sour 
about that .. " 
He s a i d h e \·t a s w o r k i n g vi i t h t h e C u b a rs h e r e i n ~Ji i am i f o r a ,, h i I e 
after Watergate but he decided to go to Israel and fight rommunlsh 
there "because those people are serious." 

He says he effectively infiltrated the terrorist and Communist groups 
within Israel prisons and he brought out important information but 
now 11 it seems like rny own country could care less about it.P 

He says he'd I ike to get the information p~imari ly to the CIA, es~ecial ly 
stuff about the k PLO. He says he has pages of information which, rt 
he dropped on the United Nations "would blov1 the lid off.'! He wouldn't 
do that, of course, without the authorization of his government; "But 
I'm sitting on a ~ keg of dynamite here and I don't know why my 
government is not at least talking with me. If they wa-nt to ,put me 
jail, put me jail, but at least first talk to me.n 
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He says his wife put up their house to raise money for his bond. 

He says he's being represented by a public defender because he 
can~ afford an attorney: Edward G. Galante (305-350-4391) 

He says he talked to people from DEA who say they're interested 
in what I got and to head of intelligence of U.S. Customs 
(Steve Czukos) here in Somfuh Florida== but they all put him 
off and he hasn't heard from any of fhem. 
--meanwh i I e, he says he is supposed to get back in touch w:i:k with 
Israeli intelligence, he has a code and it W!8!111 should have 
been started a week ago, but he doesn't want to .start it up 
again without making our government aware of what he is ~oing. 
He says he also has agents with the PLO who are waiting now 
tn Rome for him and he has been puttlng that off too. 

He says his attorney is talking about making a deal with the 
government but he's not interested, he's interested only in 
ge~ting out the Information he has ..• 
11 1 think that the information 1 have has something to do with 
the security of this nation, because it has something to do 
with the security of Israel." 

He says just the information .he has on drugs alone is valuable. 
The guy he met in prison who was busted with a half tone of 
h a s h s h o u I d be o u t I n t 't!O o r t h r e e w e e k s a n d h e ' s o n \llg h i s 

-way back to California with a conspiracv he put together in 
the Israeli prison .. Keiser says he's got knowledge of how 
d~ugs are coming in, who's arranging for them, and who is 
carrying them. 

~He says the OEA told him they are interested but because he is 
s t i 1 I o n c h a r g e s a n d h a s a co u r t c a s e p e n d i n g , i t i s n o t a I I o \'I e d 
to ~alk with him or work wh:i: with him .. 

+lis home number is 832-3358. He said: nlf you can't get·a hold of 
~me, you can always qet a hold of Frank and he' I I know where I am 
because I don't do anything 1.11 i thout his know I edge anyway. n 

I told Keiser I don't know what, if anything, I could do about 
his problem but that I would brinq it to the attention of my office. 

Sturgis than qot on the I ine again and said that what Keiser forge~ 
to mention to Me is that he has informat~on that PLO leaders are 
using the druq traffic to finance their terrorist operations. 
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Sturgis 8/4/76 tate! 

--asked if I contaeted the person who got the note from Cuba re 
meeting of Castro and Ruby ... asked if I would give him the aR 
names and detai Is again of tbe Tarabochia memo ... 
--doesn't know the name of Pratkin or Paskin mentioned in memo .. 
(Why would Ruby ~isit him?} Wei I, why would Ruby go viiit 
Mc\'/i II ie. You know ~lc\'>li II ie ... ias one of the big boys. there •.• 
so evidental ly he had more than one connection •.• but remember 
when he went over there there were no more racket guys there, 
so why would he go see this man? 

--Trafficante came out, I think, in 60, when they closed the 
caslnos ••. that was after I came out •.. I left in June of t2igz*@i§-
1959 --the casinos were stilI operating .. 

(Could Trafficante have had a deal with Castro?) I doubt it. 
Remember I closed the casinos for 10 days on Castro's orders. 
There was a big uproaa. I told Trafficante and some of these 
otherpeople, because I was. in charge of the casinos for 
the government, and I told them, I says, I want to tell you 
something for your own good, Fidel has said that ~~sx he's going 
to run all the gangsters out of Cuba and take all their businesses. 
On one of my tours of the casinos I ran into Santos and I told 
Santos,! said, I \'Jant to tell you something, if you see your 
o t h er f r i e n d s t e I I t h em I w a s i n t he p r i me m i n i s t e r s o f f i c e w i t h 
Fidel and 8idel said he's gonna nationalize all the American 
businesses here and he 1 s goinna run you fuckin' gangsters out 
o f C u b a . 1 8 n d h e s a y s , ' N a a h , h e c a n 1 t do t h a t , ..,, e g o t o v e r 
a hundred mi I I ion dol Iars in investiments here! Who the fuck 
does he think he is?' He was really hot. 'That suna;vatich 
should be dead!' Naah, he was an enemy of Fidel's . 
. (\·!hat's behind Crile ~ieee then?) I don't know. Crile took some 
cracks at me. \•Jell, I can't say that's wrong, because I don't 
kno\'J, all I can say is \'Jhat happened to me and what I knoN. 
8 u t , I e t 1 s f ace i t , ~~a r t i n e z w o r ked for the mob . He w a s work i n g 
for the Havana Hi !ton when I met him In 1959 on ~he bac~aret.table. 

--knows Aleman, not \•tell. 'not buddy buddy with him I Ike~ 1 
. 

never talked to him about this; "I'm surprised Aleman came up with 
that because one time Aleman borrowed some money from Santos when 
he needed it. 11 

Trafficante ki II JFK? 11 1 don't think so, no, I don't think so. The 
man most logically to want to ki I I JFK would be that guy k in Ne\-J 
Orleans, whassisname, yeah r·~arcelle. He \Vould be the logical one. 11 

Surprised Alemnn said ·rha·r. "He's got a Iotta balls to say that 
in the paper; I?.S:fll!<!iZ::k,.dt¥x but why didn't it come out down here?" ** 
But I don't know why Martinez ~ is working with Barker. Barker is 
a totten sunavabitch. But one of these days I 1 I I find out why a · 
certain CIA agent wanted me to do a domestic assassi~ation. I wish 
I bad a good memory to f~ find out when it was asked me because that 
woufd nai I that sunnavablt~h CO of the party, because as I understand 
hi§ CO was very leftist and considered an undercover Communist agent, 
but 1'1.1 dig it out one of these days .. lfl 
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You knm-1, Ambassndor Smith cat I edL.,,..........-.......----::::----""""""""""";:-' 
chief of CIA in Havana in 1959, a -t-." 

who 

you don't know what went on ... 

was 
Oh, 

(Was there a Cogswel I also?) don't know, I' I I have to check 
some of my notes on some of these things. You know Paul Bethel 
was there also, he was the press agent ... that was a nice I ittle 
cover ... yeah, he was an agent ... he may be retired right now, 
but I bel leva he's done some contract work for them off and on ... 

No, can't believe that Santos worked with Bd Fidel! You know 
I to I d you that they contacted me once, wanted me to k i I I Fide I .. 
(Yeah, Norm Rothman asked you, didn't he?> Ohtll:X® no, no, no. 
It was Hymie Levine and another party ..• but they had a lot of 
connections with other people, besides me, who were constantly 
with Fidel and if they wanted to nail him they coutd have ... 

Trafficante hangs out at Capra's (80th & Biscayne) when he's 
in town ... that's one of his people there •.•. 8 o'clock. 
I haven't been there for years, but I know, I was told one 
time, if you ever want to see me or something I ike that) 
8 1 oclock, have spaghetti with me, you know, we' I I both hit, 
but I don't go there, I don't mess with him, I keep away 

from zee mob ... not my kind of people .•. 
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Sturgis 8/5/76 tate! 

-as ked if spoke to Barker or Martinez yet? 

Cri le \'/rote an article about me that didn't put me in a good 
1 ight. Of course 1 you know me and Barker ~ are on the outs. 
I don't I ike Barker ..• You know, I was gonna put Barker's 
head through the wall :kR~ in prison. The sunavabitch is 
a freakin' coward. I tried to get at hi~ and four of the 
prisoners grabbed me and he went into the corner like a 
goddamn baby, the sunavabitch. But 1 1 11 fix his ass. 
You know I told the Senate Watergate Cpmmittee that one 
CIA associate of mine as.ked me to do a domestic assassination, 
and !.told tH them it was Bernard Barker. Add I told them, 
if you don't believe me, give me a polygraph •.. And his 
CO was a goddamn Communist bastard! (yells) Because he 
sure loved Fidel, even over here. But I tol.d Barker I wanted 
the orders directly from theCO because I wanted to make 
sure I knew who the H p~ople was ..• I told Barker, if you're 
CO told you to contact me, then I want to see him ..• then 
the CO told him he didn't~ want me to do it ... And I don't 
know what year this was ... The Rockefeller Commission really 
went into detai I with me on that. I told them, I says 1 well, 

• I' II be honest with you, because this is why I'm so mad at 
these goddamn CIA officials. They get you to do their dirty 
work and after a while they throw you to the wolves, I ike 
they did at the \'latergate and ... uhh; you kno\;l ... uhhh .. so no\'/ 
I r m d o vi n o n t h em . F u c k em . 1.'1 e I I , \v h a t a y a g o n n a d o ? 

(asked him who Barker's CO was: talked aroond it) Barker had 
same CO here as he had in Havana... I forget who is CO was, 
because an employee had various types of agents: Barker and 
Martinez \'/ere contract agents, I was not a contract agent, because 
I didn't sign a contract and I didn't swear to ~KK~KR secrecy, 
but I was a so-cal led field operator recruited by them to 
work for them on a cash basis, for a week or for months ... but 
I wasn't in the same position Barker and Martinez was .. :because 
there were times here when they wanted me to turn in Cubans 
making raids against Cuba and I said, Hel I, you gotta be kiddin', 
I'm a goddamn revolutionary! Just because you peo~le are not 
assisting Cubans anymore, I'm gonna turn them in? Fuck you, 1 1 m 
not gonna do it ... like I was very close to Sam Janis and his 
vthole ):(family, v1e v1ere very close, very close, since 1956, 
a n d I vi o r k e d vt i t h t h a t \'I h o l e f a m i I y , a n d t \·1 o of t h e f am i I y me m be r s 
were CIA people, but they knew how l felt, they knew I would 
never betray the Cubans .. 
... this here nnvid Phillips, he knocked the shit out of me on 
televiscbon, he said, 11 i'·le never did no assassination, and Sturgis 
is ftJII of shit, he never had no association with us, he never 

vt as an agent ! '' 1:1 e I I , f u c k h i m , the s u n a v a b i t c h , a "' e e k I ate r 
a! I the shit broke loose about assassinations and alI, and the 
Gianncanna bit, and then admitted on television that when he was 
chief of western hemisphere division, that he notified the Cuban 
government--Castro! -- through the Czecl-<es lovaki an embassy; when 
C~ban groups were leaving the South Florida area to~~ go to 
CubaR and~ do operations against him. Here's a man admitting 

· ------uted·' that he was betraying Cubans to be caught over there and exec · 
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(I heard B he was involved in some Castro assassination attempts 
that never came off) 
''I'm gonna tell you something. I -t-hink it's a I ittle game they 
play. I think the plots that they wanted us to do were simply 
done to go ahead and make certain people think that they were 
working. But I think what they were doing alI along, they were 
really betraying us, you know what I Mean? They have one 
polico/: Nail 'em, hut behind the door stop it. The Cubans 

·had. a~ force here and they had this feel lng against Castro, so 
to pacify certain people who had a lot of influence here. they 
had to pacify them by saying, wei I, we're gonna do things, but 
at the same time they're doing the betrayal bullshit ••• And 
David Phi I I ips convinced me that they had been doing this alI 
along, just bet-rayingeveryone, the American public and everyone •• 

(I hear he vras pretty much involved in the Chilean thing also) 
1:1 h o , Ph i I I i p s ? \v i t h t h e A I I e n de t h i n g ? Yo u b e t t e r b e I i e v e i t ! 

(I asked him why did David Phillips have an interest in his 
Cellula Fantasma operation, as I had heard he had?) I don't 
k now , h e s a i d , I rea I I y do n ' t k now • \II e I I , h e w a s p r e tty h i g h 
u p , yo u k n o 1·1 • • ( e v e n I n 6 I , 6 2 ? ) • • we I I , y e a h • • • 1 

i S a i d t h e 
guy in charge was Conte-Aquerra, he worked for the company, later 
they sent him to Europe on an economic mission ••• "Then Diaz-Lariz 
got into the picture, he was s~ppose to take over the group, 
an d that ' s what s t a r ted a I o t o f p rob I ems • vie had a I o t o f 

*~*-*_*_*:.:_problems and I think this is where David Phillips came in, becaese 
then he started to get interested, you know, because of Pedro 
Di az Lanz coming into -t-he 9roup. '; 

':I'm writing a book. si9n a contract with Oscar Fraley this 
Sunday.n fJoinq a movie with Morgan on the- TruJi Ito thing, and 
Fraley will do the book of his life, less the Trujillo thing .. 

--talk to Pedro Diaz Lanz, that's how I got involved in the Trujillo 
thing. And talk to him about Artime. You flrtime is still working 
for the people. I:<!B!XN He' II tel I you Artime's an double agent. 
Geraldine Shamma v;ill tell you that also .. she hates him •. 

COo, you see him much?) Not too much. ~hen we were 
B u t s i n co I 1 v e h e e n o u t I ' v e k e p t a \'I a y f rom h i m • 
god~amn thing to do with the company ••. 

in prison, yeah. 
do n 't t w a n t a 

--,-(About about r~osef I i?) I think they nailed him good. How do 
read it? Cuban agents. 8ut I leave a question mark. I hate to 
Jump on something se::k else, reiltlly, but they're capable of doing 
any t h i n g . 1

' C 0. use I d i d a I o t of d i r t y v1 o r k for the sun a v a b i -r c he s , 
be I i eve me, and they 1 I I get oeop I e I ike me -- because you know I 
was considered one of the most six dangerous men in thexwaxi~x 
country-- and they can get people I ike me to do a lot of their 
dirty work, vou know what I mean, because it leaves their hands 
·clean and if they want to discredit you they can because they have 
the force and the power, they got everything working for them ••. 

Rut I 'I I give them the benefft of the doubt, I don't think they 
had ~nything to do with ki I I ing the President through. That I 1 I I give 
them the benefit of the doubt .•• 



'*** 

Sturgis 8/16/76 tate! 

I h a d the F B I c a I I me. 0 n the J F K stu f f • They sa i d , we I I , 
you made some statements on televiston andwe 1 d I ike to 
g e t tog e t h e r "I i t h y o u • Met t a em over at Den n y ' s . I t- w a s 
about when I went to Ca I if. and \'las on TV our tt-ere and made 
certain statements about the meeting with Castro and Jack 
Ruby and they wanted to know about that ••• said \1/ash. calledth:m ••• 

agents •• Ben Conte and ??? 
••• when I as ked them a bout the I e t t e r , they to I d me tre t 

O'Connor had investigated that and that O'Connor was the 
one who spoke withme abomt the JFK assassma~ion. But 
they told they didn't know anythingabo~ a letter ••• 
O'Connor now in New Orleans???? 

Hey dId you read anything about four con stab I es fran Da I I as 
who received a box of letters and documen~ pertaining toa 
meet i n g b e t wee n 0 s w aId a n d R u b y a n d so f o r ht?? T h i s txx o f 
33 documents turned over to D~l,las DA Henry \dade ••.. ??? 

... we I I , a f r i en d of m i n e c a I (e d '/~ e up I as t n i g h t and I 
copied do.n some shit on it ••• you \~ant to n:ad yousare 
o f t h i s ? ? ? ( i 5 t h i s f ran s c I i p p i n g s ? ) I t mq' h a v e 
because he told me he got it out ofscrffi papers ••. 

• . • t h e y t u r n e d i t o v e r to t h e F B I an d t h ey g a v e a n umber 
and now they can't find the documen~. Canyoubel ieve that? 
Just I ike they can't find the letter, they can't find the 
documents ... 

• • • Yo u n e v e r go t a 11 h o l d of S a l v a do r e , d i d you? 
(You never gave me his name) Yes, l did, l gave you hi 5 

phone number but he told me he wouldn't talk toyou, Schv;eiker's 
man .. 

form n r C I A g u y . . • says he d oesn 1 t I i ke 

The ~ FB l guys a I so asked me about Rosel I i. I to I d them 
I didn't believe I knew Roselli. I told them I know nothing 
about it ... They asked me what I thot.ght, I said I tlmt.ght the 
mob g o t r i d o f h i m . . t hey 1 r e a I w a y s f i g h t i n g am o n g tie m s e I v e s • . 

(re Crile pieces) I don't believe it. I dm't think Trafficante 
had anything to do with it. I don'-!- believe a guy like Trafficante 
cou I d go ahead and do something I ike that on his own, he wculd 
have to get perMission from the Commission, and I don't beliEYe 
t he Com m i s s i o n v1 o u I d a I I o v1 h i m to do so meth i n g I i k e t h:lt • T h e y 
t r i e d i t on c e be f o r e v1 i t h An a 5 t as i a . fl. n as t as i a wan -red to t a k e 
0\er sorne of the ClamblinC1 in Havana and the Commission said no. 
What happened, h~ went ~gainst the Commission's orders And 
L ook what happened to him. The same thing happened to Dutch 
Schu I tz who v1anted to knock off Tom Dev1ey. I can't see it. I 
don ' t t h i n k t h e mob \W u I d w an t t h at k i n d of cat as t r o p he toh a p p n e 
to hill the pretident. 
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(re the Rol I ing Stone piece and Trafficante relation tot~ 
Bay o f P i g s and h i s con talc t i n t hat o p e rat i on , F S ) 

(Laughed) \'las that in Rolling Stone? You knov1, I'm tr-ying io 
get my lawyerg to sue them sunavabitches for abo~ $20 mi I I ion. 
\'I e I I , yo u k no 1v t h e m o b .,., a s h e r e o n t h e Be a c h • A n d r erne m b e r 
I told you h the Embassy was divided and how Smith 
even accused the chief of station of CIA, of bel~ 
a communist ecause a I his agents were feeding informatim 
to the gueri lias and Castro .•• And here you have the mob 
over there, a! I these Cubans who were working for t~ mob 
over there, they came over here and the CIA made agen~ out 
of them ! So , hey , t h e mob knew eve r y t h i n g >-1 a s going on •.• 
You know, you had Normie Rothman who had the Biltmore Terrace, 
which was,Batista 1 s money, the top floor over trere was 
going to house Batista if the government gave~~ him permissim 
to come into thecountry •• Now that place was the hang out 
of a lot of mob people •• a lot •• and a lot of Cuban CIA boys 
used to work for Batista ... and a los Intel I igence agents 
from other countrtes would come in there ••• and t~ Am~ican 
CIA agents used to go wine and dine there, used to have 
a balI there 
.. and as far as I 1 m concerned, I don't have contact t>d:k wi·lh 

. Santos Trafficante here and I don't have any contact with t~ 
mob •• 

(re Watley's statement of Sturgis contact with Trafficante) 
WCi!!w \'/ell, I don't .knov; ho>-1 r-)ichard V1aatley can goahead and 
say.shit like that because that's rJarbaKge .•.. That is 

garbage! (Who was Whatley?): 
~Whatley was one of these mercenaries who used tofool 
aoround with this Jerry Patrick, trying to get involved 
with the Cuban exiles ..• 

You know, when I came out of Cuba they came up withal I sort~ 
of wi I d storie,s that I \~as the contact between the mob and ·tte 
Cit\ .•• that'a all bullshit 

-rea conflict of interest on Ellis Rubin part because of suit 
vlith Hunt and him against CREEfJ (???) 
• • B u t I 1 m go i n g to vv a s h i n g to n a n y w a y to m o r row . . '( e a h , I to! d 'P u 
that Senator Baker wanted to see me •. yeah, they called me, 
Michael Madigan and Howard Llebengood callee rrie, they sa'{d, 
come on up, v1e 1 d like to talk to you ahout this JFK shit. 
Yeah, I was surprised ..• 

( r e M a r t i n e z 1-1 o r· k i n g a t H a v a n a H i I to n a n d C r i I e s a y I n g n o ) 
T h a t ' s b u I I s h i t . T h a t 1 s ~~ h e r e I met fv1 a r t i n e z "' h en I w a s 
working for the §~bassy. I told that to the Senate Watergate 
Committee when they asked me ... (why) Wei I, because Martinez has 
been v10rking on $100 month r·etainer for the CIA and he has prcbably 
d u g u p a I o t o f i n f o r m a t i o n f o r t h e Com p a n y a n d w r i t i n g t he boo k 
>-lith Crile and talking about Trafficante and Aleman, so naturally 
the CIA don't want anybody to know there was any connection ••• He's 
not ~§iRx going to admit he worked for the ~~~x~ gamblers •. I 
met him at the H~vana Hilton working on the baccarat table .• 
<fairly \veil off?) Yeah, he did abortions, he had a whore hoLSe 
over there .•• yeah, he was pretty well off ••• 
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(re WerBel I trial) Yeah, you know I recruited too undercover 
agent that got Bernstine .. Jerry Buchanan... got a hold 
of the Company first because it was out of the country, 
because they have a drug .• you know,,thing, but trey 
s I ammed the door on me when I contacted them ... I even 
had to go to Washington for the damn thing .•. so I got~ 
hold of other friends of mine and they made the conneetion .. 
that's how Jervy was recruited ... and he made out pretty good, 
they busted one of the biggest International ~M~ drug 
conspiracies in the country .... and Bernstine turns around 
and he starts to work for the government ...• 
(undercover?) Buchanan got involved up to his eyeballs with 
Bernstine ... I don't knO\v how he made the connection ..• 

(Bernstine involved in Bay of Pigs?) 
bul$shit .•. 
(Bernstine crash an accident?) No, 
He's too good a~~~ pi lot ... 

I think that's all 

think somebody k i I I ed him. 

(~JerBell) Wei I, he's sa friend of my old friend Andrew St. 
George and I think maybe Andy has helped bury V-!erBell a I ittle 
bit ... - I swear to God, you can't even trust your friends 
nowadays .... 
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-notes -- Frank Sturgis - tatel - 4/18/77 

(partial) 

(get any reaction from the Neiv Times piece? Came drwHn~~ heavy 
on CIA .. any reaction frwm them?) 

No, except David Phillips, you know every time he gets a chance 
he wacks me. Because I made a big liar out of him .• NmN You 
know when I was in frrnt of tee Rockefeller Commission, I spent 
16 hours with them, 'they \'rent over very much wi bh~ me on the 
JFK stuff and the mob stuff and CIA assassinatirn plots and 
all thi§ s stuff and everything started to leak out. Then 
David Phillips came :m:t out and started wacking me. Then I 
got mad and I said, Fuck them, the hell with them, I'll just 
tell the truth! And that's when I said, Yeah, damn right, 
I been in :txt•nt touch with them, I was associated with them!" 
That's when~ayid Phillips went on television and started 
knocking me, saying I was never an agent. I never told anyone 
I was. I said I was associated with them. But the truth il 
I was recruited by them, because it's on record. It's in CIA 
records 

(Did you ever meet Phillips in Havana?) I dwn't know. This 
~.is the problem. I dtm't know. You knmv my contact man, the 
~CO I was working with, was Colontl Nichols. And Nichols had 
~ Major Van Horn working with him. And I met a few other CIA 

guys but I had never any cwntact with because the rest was 
strictly telephone. You know when you make ciDntact with 
an agent, an employee, and you are directly in contact with 
them, if someteing happens where teey have to leave, well, 
they'll give you a code name and they'll give you a number 
and they'll tell you that this man lt~x~RxNx here, so and so, 
will contact you, and this i~ the number. Then he disappears 
and then it's strictly telephone. You never really in touch 
with one another, after the first shot, after your first man 
leaves . 

... Just like Barker. Harker met Hunt only one time. When he 
was turned over to Hunt •.• 'cause Howard tlllld me thi' .•• I said, 
How many times did Barker ever meet you? He says, Well, one 
time. ~kitxMx His man, who Barker was in touch with in Havana, 
when he came over here, he says, he turned Barker over tw me, 
I needed an assistant, k~~ he says, so he turned Barker over tw 
me, I met him one time and then after that we checked by 
telephone, the normal way of CIDntact. He says after that when 
I left, I turned Barker over tw somebody else, he said. 

It all depends on the situation you're in. Like Martinez, he wa~ 
in maritime operations and so forth. Well, when you're in maritime 
operations you come in direct contact with one or more CIA CO's 
at one tirne .... [as a result of working on a ship where CIA officials 
X!lf are ~xx restricted in their movements] .. in maritime you have 
more personal contact with them, because thep stay with the mNl~~x 
mother ship ... 

(why is Phillips on your back?) Becaa!a I told the Committee that 
ihe CIA helped Fidel. The Communists were out to kill Fidel at the 
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very beginning ,.,rhen we came out of the mountains. When 
Ambassador Smith asked the CIA the backgrvund of the Castro 
brothers and his top military officials, the Cia said no, 
they had no c~munist background. Well, the FBI in the Embassy 
wa~ given all the information on the Castrv brothers, but 
the ldn't give Smith the ~orrect intelligence informatinn. 
$e William cfrdwell, was the CIA station s chief and 
Smi e ca ed I _ noteing .. but a fuckin communist. He said 
90 % of tee agents that work for me here are noteing but 
pro-communist bastards. That's whyCIA had S · removed 
through pressure in Washington. And was another 
one of them. He \vas later Barker's CO here, that sunavabitch 
was way to the left. 

(when \'las Barker's CO here?) Right You 
see, Hunt a week before the invasion. got tr 
be Barker's next political officer. Hunt w to 
Washington and was in the Cuban desk, and the man ••. rernember 
Hunt was~ political officer ••. and Hunt was transferred from 
the politicad office tr work with David Phillips, who was 
propaganda •.• 

(When \'Ia~ Bender here?) ~k Bender? He lvas here before, 
during and after the Bay of P1gs. He'~ a queer sunavabitch. 

(Wasn't he Barker's CO?) No! Bender? No! Bender was 
over-all chief of CIA here for the poliitcal section. That's 
old· Droller. He wa! German born .•. and he was faggot too. 
No, he B · r' 's CO was Hunt and teen 
it was rked under Bender, just 
like H 

[Not Droller also called DRES~ ... ] 
"'t!f, .. 

(Don ler i~ now; may be retired; he's a :f;€nv 
years older than Hunt •• ) 

(RE PRIO); under giN financial pressure recently; wife only allotted 
him $1000 a month; he snorted Coke for years; only those close tr 
him knew how much business pressure he was under •• ***I asked a 1~ 
friend of mine who was close what happened •••• , (Dmran ??? ] ~ 

No, he wa§n't involved in narcotics ... only yeass ago back in 
Batista's day, everybody wa~ then •• but all he did now was sniff 
coke ... has all his life ... 
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Frank Sturgis - notes - 9/~i/77 

~re Lorenz story) 
(Had you known she was going to break this?) 
No ! I got a c a I I H on d a y n i g h t , ton i g h t ' s \'I e d n e s d a y , r i g h t ? , . f r o rn 

Paul r~eskil, and Paul told me, he says,''Frank, t-1erita gave me 
something and I \l.'anted you to Xtl'! kn0\'1 about it and I want your 
comments on it-.,. I says, "Shoot.'' He_says, 11 You know, she has 
made statements and gave it to us and my edftor is thinking 
about putting it in the papers." So I says, "VIhat is it? 11 

He says, n~rlell, she claims, she says, you know, this, this 
and this about Alex Rorke and some pictures somewheres in 
a training camp, I suppose, you know, and pictures of you, 
D<ilaz Lanz, I think she mentioned Diaz Lanz, I'm not sure, v1ell 
.anyvJay, me, Oswald and so forth. So I says, ''Oh yeah, what else? 11 

.And he says we had some maps out with a couple of Cubans, 
Pedro Diaz lanz, y6urself, Oswald, and it had 9:k~Rsx£x Dallas, 
a~d that we were, we alI got into two automobiles and we drove 
to Dallas a couple days, a few days, whatever, before the 
assassination, and that we went there, and that we were members 
of Operation 40, and that we went there specifically to go 
ahead and kl I I the President of the United States. 

I says, "She's got to be out of her goddamn mind! She's gotta 
be whacko to say shit I ike that! How the he! I can she prove 
this? I says, I volunteered, I ike you know with the JFK 
assassination, to take a polygraph. I says, I 1 I I do the same 
goddamn thing now! That she's lying.n 

So he says so~ething about surposedly the two rictures 
~hat she had, one w~s missing with so~e German qirl who was 
sup o os e d to \'1 r i t e he r book .... 

(Had she ever mentioned this to you before?) Not a thing 
~a'b o u t t h a t . Yo u k n ow , rny o v; n o p i n i o n , s h e 1 s been 111 e s s i n 9. 
~~round with these gangsters. And ¥~Mk you know, the father 
~f one of her kids is a very wealthy 111an, owns so~e race horses 
and stuff I ike that, a Jewish guy, and he's a loan shark for 
the mob. (Know his name?> Ed something. I think mayt>e him 
or the other i:I!:M guy might have oushed her, because she's always 
~bitching that she needs money, and ! think maybe more or less 
··:}:h e y b u s t e d t1 e r b 21 I l s a n d s a i d .• h e y I o o k , yo u w a n t cas h f o r 
your bnok, this and that, you gotta k get something spectacular, 

"NOU know, th~y ohi3VS came Up v:ith SOme SJOddamn IT'Ob lawyers 
fnr her to handle her book and so forth, and you know, she's 

.~a I i t t I e v1 h a c k o . T h i s i s the con c I us i on I come to , b u t I don ' t 
~~no~ wh~t's behind her mind to de this, because, hey, we're 
'J r· i e n d ::; , b u t ,. c h r i s t , \'I i t h s o m e t h i n g I i k e t h i s , s h e ' s a c t u a I I y 
Q(!ttin0 hers~E?f, and F"edro and rnysel f involv;=;d in ki II ing 
the Pres i dent ! She ' s got fa t: e out of he;· 0 odd ?. rn n r1 i n d ! 

':J'\'h s she i n t.·1 i am i at t h a t t i !118 , i n Nove n be r of ' 6 3? ) 
" I c a n ' t r· err. e m b e r t h a t I o n Cl . ,t. I I I k n o 1-1 i s , I i k e I to I d y c u , t h e 

-tiJa y t h a t K :::: n n c: d y 9 o t k i I I e d I '" 21 s he r e i n -the house . I t t e ':1 t s t he 
'hell ou-r of ms, l can't get remember that lonCJ if she vtas here 
.:a t -!" h e t i rn o • " 
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11 \'Jell, you know, too, she was Perez Jimenez's mistress. 
And Perez Jimenez was giving some of the Cuban people 
money. And also in New Orleans, with money and so forth. 
An d s he to I d me , at on e t i me , t h a ·t p o s s i b i I i t y ·at o n e 
time that Jimenez wanted to do something against the 
Kennedyi. Now I don't kno~ who she meant, whether it 
was the President or Bobby Kennedy or what, I don't 
know, but it's something she told me this pas~ year 
\.,.hen I_ was up in New York. How true it is, I don't know." 

(Old Jim~nez have a lot of money when he was here?) . 
Shit; yeah. He lived on one of the island5here, kept her 
in a fancy apartment because you know she had a baby by 
Jimenez, a girl, and she's a split image of Jimenez. 
And Mhe was involved in all kind of bullshit, Jinenez was. 
But who knows whether it's true. The only way to go ahead 
and get the truth out of her, I ike I told Paul, I says 
Paul, the people from the Assassination Committee if they 
believe her, should make her coMe to \'Jashington and put 
her under oath, then ask her to take a polygrah. fnd 
I'll ¥0!11:>! tell you this, I'll take a polygraph that the 
statement that she said is a comolete I le! That it is 
not so! No way in the world did I ever travel to Dallas, 
Texas with her, with Bosch, with Perlro, or Oswald. 
Cause I told the Comnittoe an.d ! told you, too, hey, to 
the best of my knowledge I don't think I ever met Oswald. 
Because you know the shit that was coming out of the town 
from here, that I nede the statement the FBI got ~ai going 
that Os·da I d was In tov~rl here, 2nd this Ly I e Stuart, the 
guy who was financing the Fair Play for Cuba thing, and 
that's known as beinG backed up with CoGmunlst money, that 
supposedly Oswald was here and was on a radio station, 
there w~s some article atott it in the caper, that he 
apoeared inj front of some TV station or somethin0, but 
hey, I don't knov:, this is oil soMe bu!tshit talk, l don't 
know if he was here or not! 3ut I was talkinc with a friend 
o f m i n e to d ;:q y , B o b T r a I I n s , a n d h e r e n em b e red 0 s ':l a I d '<'I a s 
here... <T::Iked to hirr last year) ... noh you did." (Didn't 
check out.) 

< ~' e L o r e n z c I cd ,, t h c t Hen m i n g v: a s i n p h o to ) "} e a h , h e c a I I e d 
me uo last ninht. (Where was th~t training camp suooosed to 
\]~1-·;;E,-'-~-)-;,-B l-g r; i no Key , or N ·:J Ham e . \\' e I I the r e 1·1 e ~ e sever a r 
do •:t n t he r e . '.·; e h :'1 d on e o u t i n -t he Eve r o I ad e s too . ;: u t event u a I ! y 
they separated fro~ me and started doinc shit on their own. 
Jerry had all the fu-:::kin' gcrbc§e all o~er theUni~·ec: States in 
w i t h h i m , a b u n c h o f c r a z y b a s t a r d s . '' ( J e r r y k n e I· I ~- ~ e r i t a , a I s o , 
d i d n ' t h e ? ) " I don 1 t k n o v: • T h a t 1 s i t , I r e a I I y don 1 t k n 0\~1 • •• 

"8 u t 111 h y ~.c e r i t a w o u I d s c. y s h i t I i k e t h i s , I rea I 1 y k !:'( ~ x don ' t 
kno"'' either. But I tell you sometr%ing, she's got a· lot of bal Is, 
this gal. But, hey, this gal here did some good stuff for 
the governnent, b41 ieve me. You know, in the past she turned 
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over Communist codes to me, and documents and shit I ike 
that. She worked for the Company before and she worked 
for the FBI as an undercover agent for about seven years, 
even had her kid do shit for them. And she was out being 
a mistress for the top Russian KGB agent In New York. She 
was his undercover mistress, he bou~ht her jewelry and 
booze, wining and dining her and she was baffin' him. 
You know, she won't say it to anybody because it would make 
her look like a whore, you know, but hey, man, she really 
did a job. fl,nd I took tape recordings of all that shit, f: 
you know, and I turned it over to our intelligence, they 
got it, they took copies of it ~* and alI that. Yeah, 
she's got a lot of balls .•. 

(re clicks on line) "That's probably the FBI bugging me, 
ha, ha, ha. I hope they got a court order. Hey, you 
k n ow , t h a t 1 s h ow i·J i x o n I o s t h i s I 8 m i n u t e s o f t a p e , yo u 
knol't' the t:BfH! gap. You know I know who did l t, I kno\'1 
who ordered it. I was told who ordered it, and I believe 
I know the man who i\ erased it. It v.;as erased electronically. 
(Why?) Wei I, you remember the~e were statements I made to 
you and then it came out in the press about Nixon i was 
trying to cover hi mse If about the f i I es he wanted from 
C I .t. a b o u t t h c 8 a y o f P i q s a n d t h e n i s s i I e s a n d t h e r-: e n r. e d y 
assassitation, he ordered Helms to give it to him and 
Helms wouldn't give it to him. Three times he wouldn't 
<:Jive it to him and then ~nxon fired hir'l for it. ~·fell, 

in that 18 and half minutes tape I think there were 
conversations on that, that pertained to what I was talking 
about, and this ex-agent tofd me, he says, 'Frank, you're 
right, with the statements that you made, you know, that 
I read about what you said about Nixon being set up and 
so forth and about the files and all that, well, I want to 
tell you somethi(lg, I 'ti'GS hired to erase those tapes.!' lnd 
he says, 1

' I t 'il as done e I e c t ron i c i'! I I y . A. n d the ITl an w h o h i r e d 
rr,e was so and so.' fl.nd I oot the tape recordino of itL too. 
( 0 f the guy t e I I i n g "v"0-,~---t h _i. s TI-Y 8 s-,-·-STr:-Ho p eTu~,--~--ft' s --
sti II here. I mean, hr:-Joefully it's sti II in rny possession, 
b&EB0Kex you know what ! mean, if I don't go ahead and get 
'it·a~l erased, ha, hi':l. ?-ut he told rne, and whethr:;r it was 
· h u I I s h i t o r a I i e I d on ' ·r k n o v: , b u t t h i s o u y w a s 2 n R ex- C I r 
arent. Wei I, after a neriod of ti~e these people qet a I lttle 
disgusted ~ith their govern~ant, ~ith what qoes cn.and so 
forth timec;;, 2nd sorwtirnes neople 1·ii II tel I other people, you 
know, which is I irr1itecl to the people they tell, of so ;Jnd so 
and so and so. Who knows, It's a funny world. I suspect one 
of these days I 'n gonna x~xk wake u~ and somebody is JOnna 
shoot my ass. Dut, hey, i~ it's the narre of the 0ame. I don't 
worry about it. But sornetimes I think Pedro is right. You 
k n ow he t h i n k s t h e r., g e n c y i s go n n a k I 1 I h i m • He s a y s , ' 1 I k n o ,.,. 
too much about the Agency.' You kno~v. he thinks ft.rtimc is a 
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d o u b I e a g e n t • ( H a v e yo u h e a r d f r o rn A r t i me ? ) He I I , no , 
Artime wouldn't cal I ~e. You know who cal fed me yesterday1 
H 0\•/ a r d • ( H u n t ?) Yea h , h a , h a ; h a , How a r d • He r e corn e s a I I 
these press people inside the doors and Howard cal Is me 
on the phone and sayS', 'Hey, sorry to hear about this, so 
on and Xe?ll$1: so forth. I sa~ you on television, you really 
did a good job.' Yeah, I says, Howard, I got all the press 
walking R in the front door right now. (It's a wonder 
she didn't put him in this thing, too, huh?) 

I. "~lddl, she pulled a boo-boo by saying. that when she 
came from Cuba she met Howard Hunt and myself. P..nd I called 
her up and I says, "You never met Howard Hunt and me! It 
v1as not Howard Hunt!"1--She says, 1 '1.1ell, I thought it was 
Howard Hunt.' I says, 'If you saw Ho·.vard Hunt today~ you 
wou I dn 1 t know who the he II the man was! How ~ coUld you 
go ahead and say that'' She says, 11llell, it don't Make 
no difference, what difference does it make?' I says, 'It 
makes a lot of difference!' I says, 'I never knew HO\vard 

(

.at that trr.le.' I s<'!ys, 'No\-t I'm under oath telling these 
people, the Senate Watergate Committee that t~x I didn't 

) ·know Howard, I never met -- which is true, you knov; -- I 
never personally met Hoaard untl I either late 1 71 or '72 -­
and you co~e uo with a cockarnanra story that Frank arranged 
for ~y escaoe out of Cuba and the first people I meet in 
t.J, i a m i i s F r a n k S t u r g i s a n d E . H o \'1 a r d H u n t . You got t a be 
crazy! To sav shit like that, oh God. But she \-tants to 
get In the goddamn papers. You know Howard's been hittin' 
the papers quite a bit. But I says, n\'lhy do you v1ant to 
put the rran in the jockpot for? That's a lie.' I says, !;Them 
people ever ask you to take a polygraph, for Christ's sake, 
they' II make a goddamn I iar out of you. Because you never 
met Howard Hunt because I never knew Howard Hunt. 1 She 
never met Howard Hunt. At least the best as l know. Maybe 
in bed someplace she met him, you know, ha, ha, ha. She 
sure as hell didn't r:•eet Howard Hunt \'lith me!' 
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